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31. října 2024

Bernhard Guenther: Nekrmte egregory strachu & jak se
bránit vůči matrixové frekvenci strachu

otevrisvoudusi.org/bernhard-guenther-nekrmte-egregory-strachu-amp-jak-se-branit-vuci-matrixove-frekvenci-
strachu

↓ CZ DABING ↓

↓ CZ TITULKY ↓
Jestli jsou pro Vás překlady hodnotné, zvažte jejich podporu zasláním daru na účet:
240836229/0300. Děkuji!

Originál videa najdete ZDE: 5. října 2024

Přepis:

Ve vzduchu je cítit velký strach. Nedovolte, aby vás egregory strachu
nakazily nižšími stavy vědomí a živily je. Egregor je esoterický pojem
v okultismu. Jsou to nefyzické entity nebo myšlenkové formy, které
vznikají z kolektivních myšlenek a emocí skupin jednotlivců. Existuje
masivní egregor, který byl vytvořen masami lidí a který neustále
roste, vnáší do nich strach a živí se jimi v bludné smyčce zpětné
vazby založené na:

Strach z problémů v dodavatelském řetězci
Strach z třetí světové války
Strach z eskalace války na Blízkém východě¨
Strach z toho, co se může stát při volbách a po nich.
Strach z přírodních nebo člověkem způsobených katastrof.
Strach z teroristických útoků
Strach z výpadku elektrické sítě
Strach z hospodářského kolapsu
Strach z globálního vymírání

…nebo jakoukoli jinou obavu z budoucnosti.

https://otevrisvoudusi.org/bernhard-guenther-nekrmte-egregory-strachu-amp-jak-se-branit-vuci-matrixove-frekvenci-strachu/
https://www.youtube.com/watch?v=tYNNnSIutKQ&t=397s
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Živení strachu z toho, co si „myslíte, že se stane“, má za následek
pouze větší úzkost, paranoiu a zkázu, protože vaše mysl (a okultní
entity) vám vštěpují nejrůznější obavy a strach z budoucnosti, kterým
pak dáváte větší sílu, aby se skutečně projevily jako
pravděpodobnost.

Snižuje také vaše vědomí a psychickou obranyschopnost, takže se
stáváte snadnějším cílem pro okultní síly matrixu. Budete stále
hledat cokoli, co by ospravedlnilo vaše projekce, strachy a obavy.
Pamatujte, že tyto skryté [nefyzické] síly se pokoušejí vytvořit svou
požadovanou realitu skrze vás, označují se za vaše slabosti a
strachy a živí se jimi.

Jak řekl Rudolf Steiner před více než 100 lety:

„V duchovních sférách jsou bytosti, pro které jsou úzkost a strach vycházející z
lidských bytostí vítanou potravou. Když lidé nemají úzkost a strach, pak tyto bytosti
hladoví.

Pokud z lidí vyzařuje strach a úzkost a oni propadají panice, pak tyto bytosti
nacházejí vítanou potravu a jsou stále silnější. Tyto bytosti jsou vůči lidstvu
nepřátelské.

Vše, co se živí negativními pocity, úzkostí, strachem a pověrami, zoufalstvím nebo
pochybnostmi, jsou ve skutečnosti nepřátelské síly v nadsmyslových světech, které
na člověka krutě útočí, zatímco se jimi živí.“

– Rudolf Steiner (německy): z knihy „Die Erkenntnis der Seele und des Geistes“ –
Berlin, 1907]

Mnozí z takzvaného „hnutí pravdy“ si v této paranoidní frekvenci
strachu libují a stali se zdrojem potravy a loutkami pro archontské
entity mimo jejich pět smyslů. Varuji před tím, abychom věřili
jakýmkoli informacím o tom, co kdo říká, že se stane, protože většina
těchto předpovědí pochází od lidí, kteří již uvízli v nižších stavech
vědomí založených na strachu (pod 200 na základě „mapy vědomí“
Davida Hawkina, která zahrnuje 85 % lidstva).

https://veilofreality.com/2024/07/19/facing-the-deep-state-and-psy-op-within-yourself-the-essence-of-shadow-work/
https://veilofreality.com/2024/09/11/how-to-raise-your-level-of-consciousness-tcm-138-part-1/
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Veškeré předpovědi [pozitivní či negativní] z channelovaných
materiálů a „mimozemských/ET“ zdrojů rovněž odrážejí nižší stavy
vědomí, které se vydávají za vyšší. Jsou záměrně klamavé a nelze
je brát vážně [v minulosti jsem na některé z nich naletěl].

Žádná skutečná pozitivní božská síla by nepředpověděla nic
konkrétního. Za posledních 25 let (a zejména kolem roku 2012) jsem
opakovaně slyšel tyto předpovědi zkázy a zázraku nebo
spasitelského zlatého věku. Kdysi jsem některým z nich uvěřil a
nechal se nachytat na prognózy budoucnosti založené na strachu.
Žádná z nich se nikdy neprojevila. I

Ve skutečnosti pro mě dělaly jediné: odváděly mě od mého vlastního
vnitřního vedení, mé tělesné intuice, mé tvořivosti a mého vlastního
procesu emancipace a ztělesnění a spojení s Božstvím, což by mi
umožnilo skutečně BÝT změnou, a tedy pozitivně ovlivňovat svět,
aniž bych se dostala do režimu přežívání.

Ještě si vzpomínám na všechny ty předpovědi „důvěryhodných“ a
populárních osobností hnutí za pravdu, které ještě před třemi nebo
čtyřmi lety hovořily o totálním kolapsu s výraznými problémy v
dodavatelském řetězci a o tom, že nejméně šest měsíců nebude
přístup k potravinám, plynu, vodě a elektřině. Nic z toho se nestalo,
ani na jeden den.

Nenaznačuji, že se „špatné věci“ nemohou stát, ale obvykle se nikdy
nestanou takovými, jak si „myslíte“. Naše mysl dokáže vymýšlet
nejrůznější scénáře a projekce typu „co by, kdyby“, ale je uvězněna v
lineárním čase a nedokáže detailně předvídat budoucnost s
nekonečnou pravděpodobností, natož mapovat náš jedinečný záměr
duše, karmické trajektorie, Boží milost, lekce, které se potřebujeme
naučit, a talenty, které tu máme jako ztělesnění jedinci rozvíjet v
tomto Čase přechodu.

https://veilofreality.com/2024/01/19/the-time-of-transition-is-humanity-awakening-or-disintegrating/
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Čím více se obáváte možných negativních výsledků v budoucnosti,
tím více žijete pouze z hlavy a jste odpojeni od svého těla a podstaty.
V důsledku toho se více odpoutáváte od podstaty přítomnosti, od
přírody a božského v sobě a od vnitřního systému vedení, který je
pro vás specifický – a tím jste zranitelnější vůči manipulaci
prostřednictvím hyperdimenzionálních injekcí/interferencí.

Nevidíme svět takový, jaký je, ale takový, jací jsme my sami

Čím více strachu máme uvnitř, tím více se naše vnímání světa stává
bojácným až paranoidním, kdy je vše past a psychopatie. To je
základem pravdomluvnosti s černým puntíkem. Je důležité zdůraznit,
že tento strach je často potlačený a nevědomý.

Zaměřujeme se na to, co už v nás je – co jsme potlačili, potlačili
nebo promítli ze svého nevědomého stínu.

Pro bojácného člověka je tento svět děsivým místem, které je
většinou zahaleno negativitou a apatií.

Pro rozzlobeného člověka je tento svět chaosem frustrace a otravy.

Pro provinilého člověka je to svět pokušení a hříchu, který vidí
všude, jak to můžeme vidět u dogmatických fundamentalistických
křesťanů.

Nic vnějšího vám nezpůsobuje stres ani strach

To je velký problém k pochopení. Stres vzniká nahromaděním našich
potlačených emocí. Tento tlak potřebuje odtok a vnější situace
aktivují a spouštějí to, co jsme potlačovali (často po celá léta), a to
vědomě i nevědomě. Jinými slovy, stres nezpůsobují samotné vnější
události, ale spíše to, jak na ně reagujeme.

Racionální mysl a ego se často vyhýbají konfrontaci se skutečnými
zdroji našich emocí a používají projekci, aby přesunuli vinu na jiné.
To je podstata stínové projekce. Fráze jako „Naštvali mě“, „Rozčílil
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mě“, „Vyděsilo mě to“ nebo „Události ve světě způsobily můj strach,
úzkost a stres“ jsou běžnými projevy tohoto způsobu myšlení
zachyceného v nevědomých projekcích.

Ve skutečnosti to funguje opačně: naše potlačené emoce, které jsou
již v nás, hledají uvolnění a používají tyto vnější spouštěče jako
záminku. Události nebo jiní lidé nás „rozzlobí“ právě proto, že už
jsme rozzlobení. Je to proto, že se již bojíme [ale potlačili
jsme/potlačujeme strach], co nás nutí bát se druhých, světa,
„budoucnosti“ atd.

Nevědomě přitahujeme a vytváříme události založené na našich
potlačených emocích a potlačeném stínu [ne všechny, protože
existují síly, které nemůžeme ovlivnit, ale mnohé].

To je psychologická, metafyzická pravda: to, co vnímáte jako „vnější“
svět (a události), je také ve vás. Proto vidíte, že mnoho lidí tíhne k
„pornu rozhořčení“ a informacím založeným na strachu na sociálních
sítích, kde živí stejnou egregorskou skupinu/myšlenkovou entitu.
Často jde o „loosh fest“, kde se navzájem podporují stínové projekce
a potlačené emoce, protože potřebují „důvody“ a „ospravedlnění“ pro
svůj negativní vnitřní život.

Mysl a intelekt jsou v tomto ohledu velmi mazané a klamné a hledají
jakýkoli příběh a událost (skutečnou nebo vymyšlenou), aby
ospravedlnily své projekce.

Překročení frekvence strachu v matrixu

Přílišné soustředění na přípravu, vytváření zásob a setrvávání v
čistě psychickém režimu přežití vše jen zhorší, protože dáte větší
moc tomu, čeho se bojíte. Jistě, mějte základní zdravý rozum pro
některé základní věci a přípravu. Není to černobílé. Vždy je dobré
mít po ruce další zdroje.
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Zdá se však, že mnozí preppeři nemají emoční inteligenci ani
metafyzické pochopení toho, jak vnější svět odpovídá jejich
vnitřnímu světu. Nedostatek psychospirituálního sebeuvědomění [a
vnitřní práce] má za následek mechanické přehnané reakce
založené na nevědomých potlačených emocích a nižší přirozenosti
založené na strachu, sugescích okultních sil a značkování do
kolektivních egregorů založených na strachu v důsledku poréznosti
mysli.

„Strach je nečistota, jedna z největších nečistot, jedna z těch, které pocházejí
nejpříměji od protibožských sil, které chtějí zničit božské působení na zemi; a první
povinností je odstranit z jejich vědomí, se vší silou, upřímností a vytrvalostí, které
jsou schopni, i stín strachu. Aby člověk mohl kráčet po této cestě, musí být
neohrožený a nikdy se nesmí oddávat onomu malichernému, malému, slabému,
protivnému krčení se v sobě samém, jímž je strach.“

– Matka

Každý váš strach pramení ze strachu ze smrti, který vám brání
skutečně žít. Frekvence matrixového polapení je založena na
STRACHU. Manipuluje s vámi nevědomě a udržuje vás v pasti
mimo vaši vlastní „svobodnou vůli“.

Síly matrixu vás chtějí udržet spoutané strachem: odpojují vás od
vaší božské síly, pravého Já, podstaty, tvořivosti, vnitřního vedení,
intuice a svobody. Zde je několik obecných rad, jak pozvednout své
vědomí a překonat zmutovaný matrix založený na strachu.

Smířte se se smrtí. Brání vám skutečně žít a prospívat.
 Zapojte se do psychospirituální práce a zejména do práce se

stíny, abyste probudili své pravé Já.
 Pracujte s modlitbou a upřímnou touhou po Božském.

 Uvědomte si svůj nervový systém.
 Vžijte se do svého těla.

 Dýchejte vědomě a odpočívejte od sociálních médií
 

Sjednoťte se se svou vyšší přirozeností, s věčnou částí ve vás. Je to
váš osobní průvodce, učitel a jedinečné spojení s Bohem. Tímto
způsobem pozvednete své vědomí a vaše úroveň bytí žijícího z

https://veilofreality.com/2024/07/07/unveiling-the-psyche-sub-personalities-and-invisible-influences-on-the-mind-tcm-134-part-1/
https://veilofreality.com/2024/07/07/unveiling-the-psyche-sub-personalities-and-invisible-influences-on-the-mind-tcm-134-part-1/
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vaší podstaty bude mít nejpozitivnější vliv na celý svět.

Abyste toho však dosáhli, musíte se postavit svým strachům,
stínovým, potlačeným, potlačeným, promítnutým nebo negativním
emocím a transmutovat je. Řešením není jejich popírání, útěk před
nimi nebo duchovní obcházení, nucení se do pozitivních myšlenek,
jehož výsledkem je falešný „new age“ úsměv s falešnou pozitivitou.

Nemůžete přeměnit to, čemu sami v sobě nečelíte. Pokud
potřebujete další návod s praktickými nástroji a vhledem do toho, co
jsem právě popsal, poslechněte si naše podcasty „Zvládání emocí
uprostřed chaosu a americká volební astrologie“ a „Jak zvýšit úroveň
svého vědomí„.

Překlad: David Formánek

https://veilofreality.com/2024/09/26/mastering-emotions-amid-chaos-americas-election-astrology-tcm-139-part-1/
https://veilofreality.com/2024/09/11/how-to-raise-your-level-of-consciousness-tcm-138-part-1/

